

An Act to incorporate the Dominion Telegraph Company.

An Act to authorize the Northern Railway Company of Canada to make agreements for the leasing, using and working of the lines of railway of other companies.

An Act to provide for the appointment of a Port Warden for the Harbour of Quebec.

An Act to make provision for validating certain premium notes taken or held by Mutual Fire Insurance Companies.

An Act to amend the Act respecting Insurance Companies.

An Act to authorize the sale of the Oakville Harbour.

An Act to extend to the province of Manitoba certain of the Criminal Laws now in force in the other provinces of the Dominion.

An Act to incorporate the Fredericton and Saint Mary's Bridge Company.

An Act in relation to the Library of Parliament.

An Act to authorize the sale or lease of the Rockwood Asylum to the province of Ontario.

An Act relating to Banks and Banking.

An Act to incorporate the Mutual Insurance Company of Canada.

An Act to extend the Act respecting the Militia and defence of the Dominion of Canada.

An Act to make temporary provision for the election of Members to serve in the House of Commons of Canada.

An Act to amend the Act further securing the independence of Parliament.

An Act to provide additional facilities for depositing Savings at Interest with the security of the Government, and for the issue and redemption of Dominion Notes.

An Act to amend the Inland Revenue Act, 1868, and to alter the duties of Excise chargeable in the province of Manitoba.

An Act to amend the Act 31 Victoria, chap. 66, respecting Aliens and Naturalization.

Acte pour incorporer la compagnie de télégraphe de la Puissance.

Acte pour autoriser la compagnie du chemin de fer du Nord du Canada à conclure certains arrangements relatifs à la location, à l'usage et à l'exploitation des lignes de chemin de fer appartenant à d'autres compagnies.

Acte pour pourvoir à la nomination d'un gardien de port pour le havre de Québec.

Acte pour établir des dispositions dans le but de valider certains billets de prime pris ou possédés par des compagnies d'assurance mutuelle contre le feu.

Acte pour amender l'acte concernant les compagnies d'assurance.

Acte pour autoriser la vente du havre d'Oakville.

Acte pour étendre à la province de Manitoba certaines lois criminelles maintenant en vigueur dans les autres provinces de la Puissance.

Acte pour incorporer la compagnie du pont de Fredericton et St. Mary's.

Acte relatif à la bibliothèque du Parlement.

Acte pour autoriser la vente ou le louage de l'asile de Rockwood à la province d'Ontario.

Acte concernant les banques et le commerce de banque.

Acte pour incorporer la compagnie d'assurance mutuelle du Canada.

Acte pour étendre l'opération de l'acte concernant la milice et la défense de la Puissance du Canada.

Acte pour établir des dispositions temporaires pour l'élection des membres de la Chambre des communes du Canada.

Acte pour amender l'acte pour mieux assurer l'indépendance du Parlement.

Acte pour faciliter davantage le dépôt d'épargnes à intérêt avec la garantie du gouvernement ainsi que l'émission et le remboursement des billets de la Puissance.

Acte pour amender l'acte du revenu de l'intérieur, 1868, et pour modifier les droits de douane imposables dans la province de Manitoba.

Acte pour amender l'acte 31 Victoria, chapitre 66, concernant les étrangers et la naturalisation.